

December 19, 2016

Haines Family,

We are entering our final Week of 2016.

Tonight at 5:00 pm, Haines students will perform in the Arts Festival. Please come and watch the students on stage. There will be light refreshments for sale tonight.

Tomorrow, Tuesday, Dec. 20<sup>th</sup> will be our Bilingual Advisory Council Meeting at 5:00pm.

Our First Family Movie Night will be on Thursday, Dec. 22<sup>nd</sup> and tickets are on sale for \$5.00. Please choose one movie and return the purple slip to your child's teacher. Don't forget this is a Family Movie Night, so please make sure that you are with your child that evening

Friday, Dec. 23<sup>rd</sup> will be the last day of school before we go into the New Year with new beginnings. Over the course of the break, we are going to commit as a school to not issue homework, and instead offer incentives for online enrichment, extensions and/or interventions.

All students who actively log at least 30 hours over the course of the 10 day break will be automatically added into a raffle. You never know what the raffle may be!

As always, I want to wish everyone a Happy Hanukkah, a Merry Christmas, Kwanzaa and a Happy New Year. Stay warm and see you next year on Monday, January 9, 2017.

12-19-2016

我們正在進入2016年的最後一個星期。

今晚5:00，興氏學校學生將在藝術節上表演，請來看看在舞台上的學生。今晚還會有小吃出售。

明天12月20日星期二下午5:00將是我們的雙語教育家長會。

我們的第一個家庭電影之夜將於12月22日星期四舉行，票價是每一個人民\$ 5.00。請選擇一部電影，並將回條交回給孩子的老師，不要忘記這家庭電影之夜，請確保你是與孩子一起來。

12月23日星期五將是我們進入新的一年前的新的開始學校的最後一天。在假期間，我們作為一所學校承諾不發放作業，而是提網上溫習，擴展和/或激勵。

在10天假期間網上溫習至少30小時的學生將自動添加到抽獎中，你永遠不知道抽獎可能是什麼！

像往常一樣，我想祝大家一個快樂的聖誕節，聖誕快樂，保持溫暖，明年在2017年1月9日星期一見。